
 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 7. DO 13. SEPTEMBRA 2010 
Torek, 7. september 2010: 

 ob 10. uri redna seja Poslanske skupine SLS v prostorih PS SLS, Šubičeva 4 
 ob 11. uri novinarska konferenca ob napovedi kandidature aktualnega župana Jožeta Čakša za 5. županski 

mandat v Občini Šmarje pri Jelšah, v Vrežetovi gorci, na Bobovem pri Šmarju 
 ob 12. uri kolegij predsednika SLS mag. Radovana Žerjava v prostorih Glavnega tajništva SLS, Beethovnova 

4 
 ob 12. uri 37. nujna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 13. uri 9. redna seja IO SLS v prostorih Glavnega tajništva SLS, Beethovnova 4 
 ob 15. uri 28. izredna seja Državnega zbora RS 
 ob 18. uri volilni občni zbor MO SLS Kranj 
 ob 20. uri volilni občni zbor OO SLS Šmartno ob Paki 

Sreda, 8. september 2010:  
 ob 9. uri 22. redna seja Odbora DZ RS za okolje in prostor, katerega član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 11. uri seja RO SLS Ptujsko – ormoške regije in Slovenskih goric v prostorih Občine Hajdina 
 ob 13. uri 5. redna seja Kolegija Kluba županov SLS v prostorih Občine Slovenske Konjice 
 ob 14. uri 8. redna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega člana sta 

poslanca SLS Franc Bogovič in Franc Pukšič 
 ob 14. uri 22. redna seja Odbora DZ RS za delo, družino, socialne zadeve in invalide, katerega član je vodja 

PS SLS Jakob Presečnik 
 ob 14. uri 55. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere predsednik je državni 

svetnik SLS Darko Fras in član državni svetnik SLS Cvetko Zupančič 
 ob 16.30 uri delovno srečanje predsednika SLS mag. Radovana Žerjava in vodstva SLS s predstavniki RO 

SLS Celjske regije, Obsotelja – Kozjanskega, Zgornjega Podravja in Maribora v Vinski kleti Zlati grič v 
Škalcah 

 ob 17.30 uri odprtje pisarne OO SLS Pivka 
 ob 18. uri seja MO SLS Ljubljana v prostorih Glavnega tajništva SLS, Beethovnova 4 

Četrtek, 9. september 2010: 
 ob 9. uri 21. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega član je 

poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 9. uri 7. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih primerljivih poslih, 
financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine Ljubljana, katere član je 
poslanec SLS Franc Pukšič 

 ob 10. uri predstavitvena novinarska konferenca kandidata za župana Mestne občine Nova Gorica Matjaža 
Kulota v zeleni dvorani Občine Nova Gorica 

 ob 14. uri 15. redna seja Odbora DZ RS za obrambo, katerega član je poslanec SLS Gvido Kres 
 ob 18. uri volilni občni zbor MO SLS Ljubljana v prostorih Glavnega tajništva SLS, Beethovnova 4 
 ob 19. uri volilni občni zbor OO SLS Beltinci v Gostilni Vrtnica v Lipovcih 

Petek, 10. september 2010:  
 ob 9. uri 5. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev javnih 

funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi gradbenih investicij javnega pomena na področju izgradnje 
avtocest in objektov gospodarske javne infrastrukture, financiranih s sredstvi iz državnega proračuna, katere 
član je poslanec SLS Janez Ribič 



LOKALNE VOLITVE 2010 
IGOR DRAKSLER NAPOVEDAL PONOVNO KANDIDATURO 

Seznamu županskih kandidatov SLS 
na letošnjih lokalnih volitvah se je 
pridružil tudi aktualni župan Občine 
Škofja Loka Igor Draksler. Na današnji 
novinarski konferenci OO SLS Škofja 
Loka je namreč napovedal ponovno 
kandidaturo za županstvo v Škofji 
Loki, ob tem pa tudi predstavil svoj 
program za naslednji, že peti mandat. 
Ob tem je poudaril, da  kandidira zato, 
ker zelo dobro pozna svojo občino in 
svoje občane, ki mu zaupajo, pa tudi 
zato, ker ima potrebne izkušnje, 
znanje in odločnost, kar je v tem 
kriznem času še kako pomembno. Po 
njegovem prepričanju so bili vsi 
mandati dobri, letos pa zaključuje do 
sedaj najbolj uspešnega, v katerem so 
s konstruktivnim delovanjem v javno 
korist uresničili številne zastavljene 

cilje, ki so bili dolgoletna želja občanov: izgradnja industrijskih in poslovnih con, Športno dvorano na Trati, Sokolski 
dom na Mestnem trgu, postavili so nov vrtec Biba v Podlubniku, uprizorili Škofjeloški pasijon, postavili telovadnico pri 
OŠ Jela Janežiča, obnovili več kot 20 km lokalnih cest in šest mostov. Za poljansko obvoznico so zagotovili 
proračunska sredstva v državnem proračunu in evropske vire, še ta mesec se začenjajo dela na predoru pod Stenom 
in to kljub temu, da so nekateri načrtno delali konflikte, kar je zaviralo hitrejši razvoj projektov. »Čeprav imamo v 
občini veliko zadev že dobro urejenih, želim v Škofjo Loko prinesti nove priložnosti za razvoj družbenega okolja, 
urejenih pogojev bivanja in gospodarskega napredka. Naša občina je prijetno in varno okolje, v katerem je lepo živeti, 
skupaj z vami pa bi rad še izboljšal, olajšal pogoje bivanja in dela. Kljub temu, da imam za sabo kar nekaj mandatov, 
imam tudi nove ideje, ki jih želim uresničiti. Ker poznam občino, vem, kaj lahko še ponudim občanom, in ker občani 
poznate mene, veste, da bom zastavljene projekte tudi uresničil. Odgovorno delam samo za en cilj - razvoj občine,« je 
Igor Draksler na novinarski konferenci nagovoril tudi občanke in občane Škofje Loke.  
Novinarske konference sta se udeležila tudi Matej Demšar, predstavnik svetniške skupine SLS v Občinskem svetu 
Občine Škofja Loka, in Franc Gider, predsednik Občinskega odbora SLS Škofja Loka, ki sta poudarila, da gre za 
izkušenega, vsega zaupanja vrednega človeka, ki zna upravljati z občino, ki dobro pozna praktično delovanje državnih 
inštitucij, neposreden dokaz tega pa so tudi pridobljena evropska sredstva. Po njunih besedah se Draksler vztrajno in 
dosledno zavzema za projekte, ki so v javno korist in v interesu večine. Navajen je trdega dela in je mož beseda, kajti 
tisto, kar obljubi, tudi uresniči. Vedno gleda na koristi vse občine, vse skupnosti in se zavzema za socialno pravičnost 
in medsebojno solidarnost, sta še poudarila Matej Demšar in Franc Gider.  
 



PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: ODLOČITEV USTAVNEGA SODIŠČA RS O ZADRŽANJU VOLITEV V 
KOPRU IN TREBNJEM JE DOBRA, A MNOGO, MNOGO PREPOZNA - SEDAJ POMENI MRTVI TEK TEDEN DNI 
PRED ZAČETKOM VOLILNE KAMPANJE ZA OBČANE IN OBČANKE MESTNE OBČINE KOPER IN OBČINE 
TREBNJE  

V SLS smo ogorčeni nad zapoznelostjo, s katero je Ustavno sodišče RS danes, samo en teden pred začetkom uradne 
volilne kampanje za lokalne volitve, sprejelo sklep, s katerim zadržuje izvedbo lokalnih volitev v občinah Koper in 
Trebnje. »Nezaslišano je, da Ustavno sodišče RS o pobudah krajevnih skupnosti Ankaran in Mirna za začetek postopka 
za oceno ustavnosti Zakona o ustanovitvi občin ter o določitvi njihovih območij ni razpravljalo že prej, čeprav so 
sodniki vedeli, da bodo lokalne volitve letos jeseni in tudi približen datum oz. mesec volitev se je že vedel,« je 
ogorčena Olga Franca, podpredsednica SLS, sicer pa kandidatka za županjo MO Koper. »Ne samo, da to pomeni, da 
sodišče s tem ustavlja volilne postopke, ki so v obeh občinah že začeli teči, to pomeni tudi neupravičeno 
podaljševanje mandata sedanjim občinskim oblastem, pa tudi pravzaprav mrtvi tek za občini – ko se bodo ostale 
občine pripravljale za volitve, bodo volivci dveh, in samo dveh občin v Sloveniji, živčno čakali na svoje volitve in svojo 

volilno kampanjo in to pravzaprav za vse, tako za občane teh dveh občin kot tudi za 
obe občinski upravi pomeni tek v prazno,« je prepričana Olga Franca, predsednica MO 
SLS Koper. 

V SLS se čudimo neodgovornosti ustavnega sodišča, organa, ki bi v vsaki normalno 
delujoči državi moral izkazovati največ zdravega razuma, a tudi ta zadnji primer kaže, 
da temu ni tako. »Ob tem se nam zastavlja kup vprašanj. Zakaj niso ustavni sodniki te 
pobude obravnavali prednostno, tako da bi sklep sprejeli že junija in se ne bi občini že 
začeli pripravljati na volitve? Zakaj bo sedaj to, za prebivalce Mirne in Ankarana tako 
pomembno vprašanje, spet jabolko spora? Zakaj se ne da v Sloveniji ničesar narediti 
hitro, učinkovito in mirno? Osebno podpiram obe pobudi, sploh ker so se krajanke in 
krajani Mirne in Ankarana na referendumu večinsko odločili za svojo občino. Še 
posebej sem vedno podpirala krajanke in krajane Ankarana, ki mi je kot del občine 
Koper blizu, v njihovi želji po ustanovitvi lastne občine in žal mi je, da se je zdaj zaradi 

zavlačevanja zasukalo tako, da bodo prav zaradi njih občanke in občani MO Koper prikrajšani za redne lokalne 
volitve,« je še poudarila Franca in dodala, da je neodgovorno in neresno, da se država iz enakega postopka pred leti v 
občini Koper ni ničesar naučila.  

V OO SLS Trebnje, pozdravljamo odločitev Ustavnega sodišča RS, da zadrži volitve, in v najkrajšem možnem času 
razsodi, ali so bili postopki pri ustanovitvi obeh občin v skladu z Ustavo RS. Obe krajevni skupnosti imata pravico do 
ustanovitve svoje občine, ki pa jima jo je Državni zbor RS že večkrat oporekal in onemogočal njun nastanek. V SLS 
smo se vseskozi zavzemali za ustanovitev tako občine Mirna kot Ankaran, a nas je vladna večina večkrat 
preglasovala. To je še toliko bolj oporečno, ker so predlagatelji obeh občin iz vladnih strank. Nas pa zadržanje skrbi, 
ker smo v občinskih odborih že začeli z volilnimi pripravami, kar za seboj prinese stroške volilne kampanje in časa, ki 
smo ga vložili. Zato upam, da bo Ustavno sodišče RS razsodilo v najkrajšem možnem času,« pa pravi predsednik OO 
SLS Trebnje Matjaž Glavan. 



SLS PREDSTAVILA JANEZA ŽAGARJA KOT KANDIDATA ZA ŽUPANA MESTNE OBČINE LJUBLJANA 

Ljubljana, 2. septembra 2010 - Na današnji 
novinarski konferenci v Ljubljani je predsednik 
Mestnega odbora SLS v Ljubljani Janez Žagar tudi 
uradno napovedal svojo kandidaturo za župana MOL 
na letošnjih lokalnih volitvah. Na novinarski 
konferenci je sodeloval tudi predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav in podal tudi svoj pogled na trenutno 
dogajanje v naši prestolnici. Kandidata SLS je označil 
kot zelo doslednega, odločnega in odgovornega, 
predvsem pa dobrega poznavalca razmer v Ljubljani, 
saj je v mestnem političnem prostoru prisoten že od 
samih začetkov samostojne države. Sledil je 
predstavitveni nagovor kandidata SLS Janeza Žagarja, 
ki je razkril samo smernice programa in usmeritev, ki 
jih bo zagovarjal tekom kampanje in za katere se mu 
zdi prav, da bi se v Ljubljani končno začele 
uresničevati. Ob kasnejši predstavitvi liste SLS za 

letošnje lokalne liste, bo predstavljen tudi volilni program SLS za Ljubljano. Video posnetke predstavitve predsednika 
SLS mag. Radovana Žerjava in kandidata SLS za župana v MOL si lahko ogledate v nadaljevanju. ...več 



SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
PODPREDSEDNICA SLS OLGA FRANCA: ALI BESEDA LJUDI, KI OPOZARJAJO NA OKOLJU IN ZDRAVJU ŠKODLJIVE 
STVARI, RES PRAV NIČ VEČ NE VELJA NITI V NACIONALNI DRŽAVI NITI NA RAVNI EU? 

Več kot enomesečni molk okoljskega ministra dr. Roka Žarnića o domnevnih tajnih pogajanjih z italijansko vlado je 
zaskrbljujoč, še posebej v luči izjav evropskega komisarja dr. Janeza Potočnika 

Koper, 3. september 2010 -  Več kot mesec dni že mineva, odkar je podpredsednica SLS in 
predsednica MO SLS Koper Olga Franca ministru za okolje in prostor dr. Roku Žarniću zastavila 
9 javnih vprašanj v zvezi z domnevnim tajnim sporazumom o plinskih terminalih v Žavljah, o 
katerih je 27. julija letos poročal italijanski časnik Il Piccolo. Prav tako je že minil 30-dnevni 
rok, v katerem bi moral minister dr. Roko Žarnić odgovoriti na pisno poslansko vprašanje 
poslanca SLS Gvida Kresa v zvezi z isto problematiko. ...več 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=382403AD-F784-ED26-3E73-8A87712FD454&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=382403AD-F784-ED26-3E73-8A87712FD454&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=382403AD-F784-ED26-3E73-8A87712FD454&linkid=newsContent


O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
DELOVNI OBISK MINISTRA ZA KMETIJSTVO, GOZDARSTVO IN PREHRANO MAG. DEJANA ŽIDANA IN DRŽAVNE 
SEKRETARKE MAG. TANJE STRNIŠA V KRŠKEM 
 

V petek, 3. septembra, je bil v Občini Krško 
na delovnem obisku minister za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano mag. Dejan Židan. 
Obisk se je pričel v pred kratkim obnovljeni 
Naši hiši 470 na Velikem Trnu, kjer jih je 
sprejel župan Občine Krško, sicer 
podpredsednik in poslanec SLS Franc 
Bogovič. Delovni obisk so pričeli s srečanjem 
s predstavniki javnih služb, ki pokrivajo 
področje ministrstva (VURS, gozdarji, 
inšpekcija, KGZS, upravna enota) in občine. 
Nato je sledila predstavitev kmetijstva v 
občini Krško s predstavniki občine Krško in 
vodjo kmetijske svetovalne službe. Ob koncu 
srečanja je župan Franc Bogovič ministru 
mag. Dejanu Židanu v spomin poklonil knjigo 
Polone Brenčič, Silva Mavsarja in Ljudmile 
Šribar »Krško – stoletje na razglednicah«. 

Obisk se je nadaljeval z ogledom vinske kleti Kmečke zadruge Krško. Prav tako sta v okviru obiska obiskala tudi 
podjetje Evrosad Krško, kjer sta sodelovala na Upravnem odboru GIZ – sadjarstvo in otvoritvi nove pakirne in sortirne 
linje. Obisk v Posavju se je končal na zelenjadarski kmetiji Turk na Brodu v Podbočju, so nam sporočili iz Službe za 
odnose z javnostmi Občine Krško. 



 

*** 

 

 
SLS ODSLEJ TUDI NA TWITTERJU! 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts

